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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:688 En ny polisstation i Västerås 

Liberalerna lämnade nyligen in en skriftlig fråga (2017/18:588) till regeringen 
om dels en ny polisstation, dels häktet efter Kriminalvårdens beslut att avveckla 
verksamheten i Västerås helt. I regeringens svar kommenterades endast den del 
som avser häktet, med hänvisning till att det är myndigheten som beslutar, och 
att verksamheten flyttas till Salberga. 

Det som inte besvarades var frågan om en ny polisstation. Redan hösten 2016 
lyfte polisledningen i region Mitt och Västmanland behovet av en ny 
polisstation, då dagens station inte lever upp till verksamhetens krav på 
arbetsmiljö och säkerhet, men också för att myndigheten i dag tvingas använda 
flera omkringliggande hus för att inrymma sina enheter. 

Frågan om polisstationen är viktig, och ytterst är det regeringens ramar för 
polisen som påverkar förutsättningarna.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

Kommer ministern att vidta åtgärder för att Västerås ska få en ny polisstation?

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-30
Besvaras senast
2018-02-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


